
Verslag Sovicos Kascontrole Commissie – Seizoen 2022-2023  

Aan: Algemene Ledenvergadering (ALV) Sovicos  

Van: Floris Spitzen & Vincent Sikkes, leden Kascontrole Commissie (KCC) Sovicos  

Datum: 18 september 2023 

Opdracht  

In opdracht van de ALV hebben wij de jaarrekening van volleybalvereniging Sovicos over het seizoen 
2022-2023 gecontroleerd. Onze werkzaamheden waren er op gericht om de balans per 1 juni 2023 
te beoordelen, alsook de inkomsten en uitgaven over het seizoen 2022-202.  

Verslag  

De boekhouding is op donderdag 14 september 2023 gecontroleerd door de Kascontrole Commissie 
in aanwezigheid van de penningmeester. De balans per 1 juni 2023 geeft naar het oordeel van de 
KCC een goed beeld van de vermogenspositie van de vereniging. Uit de controle op basis van 
steekproeven blijkt ook de exploitatierekening met inkomsten en uitgaven over het seizoen 2022-
2023 correct en volledig.  

Op grond van bovenstaande adviseren wij de ALV om het bestuur van volleybalvereniging Sovicos en 
de penningmeester in het bijzonder, te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid en beheer 
gedurende het seizoen 2022-2023.  

Wij bedanken het bestuur en de penningmeester voor hun inzet voor de vereniging. 

Aandachtspunten en adviezen van de KCC 

De kascontrolecommissie heeft dankzij de toelichting en uitleg van de penningmeester de 
boekhouding goed kunnen controleren en bovenstaand advies kunnen uitbrengen. De boekhouding 
is in dit seizoen volledig overgezet in de boekhoud module van Sportlink. Dit heeft veel tijd en 
energie gekost, maar dat is het wat ons betreft meer dan waard geweest. De vereniging heeft veel 
verschillende activiteiten en deze kunnen via deze module goed en nauwkeurig worden 
bijgehouden. Door geautomatiseerde processen is de foutgevoeligheid laag. De vastlegging van alle 
boekingen gaat eenvoudig en is permanent. Hierdoor zal het voor een toekomstige penningmeester 
gemakkelijk over te nemen zijn. 

Vanuit de KCC waren we blij verrast te zien dat het voor komende seizoen mogelijk wordt om 
budgetten te bepalen en goed bij te houden. Hiermee wordt een controle makkelijker en preciezer. 

De KCC adviseert het bestuur de huidige manier van werken vast te houden. 

Namens de Kascontrole Commissie, 

Floris Spitzen, Vincent Sikkes 

 


